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1 Europees gesubsidieerde mobiliteitsprojecten. (toelichting door Veerle De 

Meyer, Mobiliteit) 

 

Veerle werkt hoofdzakelijk op de Europese projecten. Ze licht kort toe wat de grote lijnen zijn 

en de plannen voor de toekomst.   

 

Er komt veel op ons af wat betreft mobiliteit; bvb  duurzaamheid en klimaat, deelmobiliteit, 

fiestdelen/steps;  electrische mobiliteit, zelfrijdende auto’s , etc. 

De vraag is hoe we met dit alles omgaan ? We willen graag mee zijn in deze nieuwe evoluties 

maar kunnen dit niet allemaal binnen de reguliere werking uitwerken. En hier komen de 

Europese projecten als belangrijke schakel. We kunnen hierdoor experimenteren en  

innoveren. 

 

Wat hebben we al gerealiseerd met de Europese projecten;  

 

- Cyclelogistics – ecokoeriers & city hub 

Subsidiereglement is hier uit voortgevloeid “Doe de leveringen met de fiets” 

De opvolger was Novelog; duurzame logistiek, met focus op data en dataverwerking.  

 

- Slimme lockers op openbare plaatsen; hier wordt een gemiddelde gehaald van 75 

leveringen per week/per locker.  

 

- Surflogh; De lockers willen we graag uitbreiden, professionaliseren en optimaliseren. 

We willen ons nu vooral richten op het goederenvervoer op de ijzerleen, en dit in 

samenspraak met de horeca.  

 

- CCCB city changer cargo bike ; promotie van vervoer met de fiets.  

 

 

Wat willen we nog doen in de toekomst ?   

- Nieuw project; ART forum; 2019-2022 ; zelfrijdende shuttle 

- Nieuw project; Access; 2019-2023  

- SPROUT – lerend netwerk 

 

Zie powerpoint in bijlage 

 



Vraag; Kunnen we inzage krijgen in de inkomsten van de Europese projecten ?  

Deze worden nog nabezorgd door Veerle. 

 

Vraag; Ik zie veel oplossingen voor burgers maar ik mis wat structuur. Het is niet 

overzichtelijk. Bvb aannemers kunnen er niet meer aan uit en soms weigeren ze te werken in 

de binnenstad.  

 

 

We zijn er ons van bewust dat onze acties consequenties hebben en we gaan dit in overleg 

doen met alle betrokkenen. Bvb met handelaars proberen we ook hun win in kaart te brengen. 

We merken toch dat mensen dit min of meer gewoon geraken. Dit is ook een mindset. 

 

2 Presentatie van de belangrijkste resultaten uit het Ouderenbehoeftenonderzoek 

2018. (toelichting door Tina Vanhoye, (project)coördinator seniorenbeleid en 

leeftijdsvriendelijke stad) 

 

We hebben gekozen voor friendly-age city;  een concept waar we leeftijd linken aan mobilteit, 

sociale cohesie, openbare ruimte, vrijwilligerswerk, etc. 

 

Zie presentatie Tina Vanhoye 

 

Vraag; Hoe zijn de antwoorden precies verdeeld over de wijken en de dorpen? 

Er werd tijdens het onderzoek rekening gehouden met mannen/vrouwen, met de 

leeftijdscategorieën. De vraag rond de dorpen en de centrumstad hebben wij er bij gevraagd 

en er werd een goede spreiding toegepast. We kunnen stellen dat het grondgebiedsdekkend is. 

 

Vraag; Is er een opvolging voorzien van dit onderzoek ?   

we  zouden binnen 5 jaar het onderzoek opnieuw willen doen, om te bekijken hoe we 

geëvolueerd zijn. Een stad als Gent doet dit onderzoek al voor de derde keer, om de 5 jaar.  

 

Vraag; Zijn er dingen dat je er uit pikt om te remidiëren ?  

Ja uiteraard, we willen de outcome gebruiken om beleid rond uit te bouwen en zullen dit 

bekijken met de SARS  hoe we verdere stappen zullen zetten. 

 

Vraag; 

Waar ben je vooral van geschrokken  ? Vooral over de thema’s huisvesting en sociale cohesie ! 

We kunnen nog hard inzetten op buren-betrokkenheid. Er is ook een oppportuniteit rond 

vrijwilligerswerk doen, waar we nu nog niet specifiek op inzetten op deze leeftijdsgroep.  
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